
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 234

Ministeren bedes redegøre for den lovgivning og praksis, der gælder i en situation, hvor

developere i byggebranchen køber et areal og udstykker et stort antal grunde, hvorpå der

opsættes færdige huse/rækkehuse. Disse sættes kortvarigt til salg, hvorefter det konsta-

teres, at boligerne ikke kan sælges, hvorfor de i stedet udlejes. Efter en årrække kan de-

veloperen få momsen på 25 procent retur. Er det ministerens opfattelse, at denne frem-

gangsmåde er i overensstemmelse med intentionen med lovgivningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Thomas Jensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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